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I.v.m. privacy zijn bepaalde onderdelen uit de 
nieuwsbrief op de website gehaald. 
Ouders/verzorgers ontvangen via Parro de 
volledige versie. 
 
 
Van de directie 
Zo zachtjes aan gaan we richting het einde van 
het kalenderjaar. We denken alweer na over 
het Kerstprogramma. We hebben het niet altijd 
in de gaten, maar de tijd vliegt voorbij. 
Dankbaar voor wat we ontvingen, God die elke 
dag zorgt en een toekomst die we, wanneer we 
omhoog kijken, met vertrouwen tegemoet 
zien. Deze keer weer een voorwoord van mijn 
hand. Met steeds meer energie weer aan het 
werk. Vanaf de Herfstvakantie ben ik weer als 
vanouds twee dagen aanwezig. Tot aan de 
Kerstvakantie neem ik meer en meer mijn 
taken weer op. 
 
Van het bestuur 
ALV 7 november - terugblik 
Op 7 november jongstleden is er een ingelaste 
ALV geweest waarbij, door het eerder 
aangekondigde vertrek van Everdien Lensink, 
een nieuw bestuurslid is gekozen. Bernadet 
den Hertog en Martine Bisschop hadden zich 
beide verkiesbaar gesteld. Waarvoor nogmaals 
dank. Ook waren wij als bestuur dankbaar voor 
de grote opkomst. Dit toont betrokkenheid van 
u als leden bij ons als bestuur, maar bovenal bij 
onze school. Dan wat betreft het tweetal; met 
meerderheid van stemmen is Martine gekozen 
tot nieuw bestuurslid. Zij heeft hier tijdens de 
avond direct positief op geantwoord. Als 
bestuur zijn wij blij en God dankbaar dat wij zo 
snel weer voltallig zijn. Hieronder stelt Martine 
zich nog even voor: 
 

Hallo, ik ben Martine Bisschop, 38 jaar en 
getrouwd met Arjan. We hebben 3 jongens, van 
7 en 4 jaar én een baby van 4 maanden oud. Wij 
zijn 5,5 jaar geleden in Lobith komen wonen en 
ons aangesloten bij de Ger. Gem van 
Doetinchem. In het dagelijks leven ben ik 
boerin op onze natuur inclusieve boerderij De 
Houberg. Naast de dagelijkse zorg voor het 
gezin zorg ik ook voor de runderen, varkens, 
kippen, vleesverkoop, klantcontact op de 
boerderij en geef ik educatie aan o.a. andere 
boeren. Af en toe werk ik nog wat diensten in 
de ouderenzorg, het beroep wat ik al ruim 20 
jaar doe. Het werken met de natuur en ons vee 
doe ik echt heel erg graag. 
Onze 2 oudste kinderen gaan naar de 
Wijngaard en hebben het hier erg naar hun zin. 
Alhoewel het voor ons een stukje rijden is, 
heeft het enorm veel waarde om je kind op een 
reformatorische school te hebben. Het is mooi 
als ook zo'n kleinere school kan blijven bestaan 
voor goed onderwijs. 
Wij wensen Martine veel wijsheid, kracht en 
Gods nabijheid toe in het uit te voeren 
bestuurswerk. 
 
Terugblik avond team-bestuur 
Op donderdag 26 oktober hebben wij een 
mooie avond gehad met het team en het 
bestuur. Onder  leiding van Diederik 
Kloosterman van het VGS hebben wij in 
groepjes stilgestaan bij een aantal stellingen 
aangaande identiteit. Het ging om de volgende 
stellingen/vragen: 
- Wij zijn een Christelijke school op 
reformatorische grondslag. Maak concreet; 
waar ben je dankbaar voor? 
- Wanneer is identiteitsbeleid duurzaam? 
- Hoe blijven wij met elkaar in gesprek 
over identiteitsvraagstukken? 



- Wat kan ik doen als ik het (soms) niet 
eens ben met het identiteitsbeleid? Wat kan ik 
doen als ik in mijn omgeving waarneem dat 
anderen zich niet/deels conformeren aan het 
identiteisbeleid? 
- Het doel van onze identiteit: wat 
moeten kinderen volgens jou geleerd hebben 
op geloofsgebied als ze van school gaan? 
 
Uiteindelijk hebben wij de vijf bladen, waar elk 
groepje zijn/haar opmerkingen op geplaatst 
had, plenair besproken. Eén van de uitkomsten 
was dat wij onvoldoende vaak benoemen 
waarom en waarvoor wij dankbaar zijn. Op die 
avond is daarom besloten om het blad met de 
eerstgenoemde stelling/vraag op te gaan 
hangen in school. Dit wordt/is gedaan. Naast 
dit blad hangt een leeg blad. Dit lege blad is 
voor u als ouders/lid, maar ook voor de 
leerlingen bedoeld om iets op te schrijven. Wij 
nodigen u daarvoor van harte uit. 
 
Namens het bestuur, 
Willem 
 
Afscheid 
Verwijderd 
 
Terugblik studiedag 
Inmiddels hebben we onze 2e studiedag weer 
achter de rug. We zijn ’s morgens aan de slag 
geweest met het plan voor onderwijs aan 
hoogbegaafde leerlingen. We hebben samen 
nagedacht over het beoordelen van 
verrijkingswerk voor deze leerlingen, hoe maak 
je tijd en aandacht voor deze leerling in je 
groep, welke dingen lukken al goed?, waar 
liggen nog uitdagingen? 
Na een heerlijke lunch, hebben we ’s middags 
een BHV training gehad. Er is geoefend met het 
ontruimen van de school en allerlei EHBO 
vaardigheden zijn geoefend. 
 
Bezoek bestuur 
Op dinsdag 21 november zal de school bezocht 
worden door bestuursleden. Zij nemen een 
kijkje in de klassen en hebben een gesprekje 
met de leerkrachten. Zij komen vooral om sfeer 

te proeven en hun betrokkenheid bij de school, 
leerlingen en het personeel te laten zien.  
 
Externe audit 
Op dinsdag 28 november krijgen we een 
externe audit. Dit betekent dat er 2 personen 
vanuit ons samenwerkingsverband Berseba 
een bezoek brengen bij ons op school. Zij gaan 
in gesprek met de directeur en ib-ers, leggen 2 
klassenbezoeken af, spreken met ouders, 
leerlingen en collega’s en vormen zo een 
mening over het onderwijs op onze school. Zij 
koppelen hun bevindingen ook terug met de 
directeur en ib-ers.  
 
Contactmiddag en avond 
Op woensdag 29 november staat onze 
contactmiddag / avond gepland. U bent van 
harte welkom om samen met de leerkracht 
over de ontwikkeling van uw kind te spreken. 
U krijgt via de gespreksplanner van Parro weer 
de mogelijkheid om u in te schrijven.  
 
Schoolfotograaf 
Maandag 4 december komt de schoolfotograaf 
op school. Alle leerlingen worden individueel 
en als groep op de foto gezet. Na een poosje 
krijgt u een kaart met daarop de inloggegevens 
van de fotograaf en kunt u kiezen of u wel of 
geen foto van uw kind of de groep van uw kind 
besteld.  Er is dus geen verplichting om foto’s af 
te nemen.  
 
Nieuws vanuit de MR 
(Medezeggenschapsraad) 
Afgelopen zomer hebben we een oproep 
gedaan omdat we binnen de MR op zoek waren 
naar versterking. Er hebben zich twee mensen 
gemeld, Herralt Ebbers en Annerieke 
Gijsbertsen. Daar zijn we blij mee! We hebben 
de eerste vergadering inmiddels gehad, waarin 
we ook afscheid namen van Coen Jobse. Dank 
voor je inzet de afgelopen periode.  
 
Wat doet de MR en wat gaan we doen?  
Voor de zomer is dit al wat uitgebreider 
beschreven in de oproep voor nieuwe leden. 
Nog even in het kort: er kunnen allerlei 
onderwerpen aan de orde komen. We geven 



het bestuur gevraagd en ongevraagd advies. 
Voorbeeld is advies over het tweetal als er een 
bestuursverkiezing is, de vraag naar een BSO 
onderzoeken of hoe de schooltijden ervaren 
worden. 
In de MR zitten nu drie mensen namens de 
ouders en twee namens het personeel. De 
onderwerpen die we op gaan pakken kunnen 
tot stand komen door signalen die we 
opvangen, en ideeën, vragen of 
verbeterpunten die naar ons toekomen. We 
zijn er voor de ouders én voor de leerkrachten.  
We hopen regelmatig via deze weg van ons te 
laten horen. Maar we horen uiteraard ook heel 
graag van u wat er allemaal speelt. Spreek ons 
aan of stuur een mailtje. 
 
Hartelijke groeten,  
Sander Hoogendoorn, 
 s.hoogendoorn@mrdewijngaard.nl   
Herralt Ebbers,  

h.ebbers@mrdewijngaard.nl 
Annerieke Gijsbertsen,  
a.gijsbertsen@mrdewijngaard.nl  
Cornelie Hoff, via persoonlijk Parro bericht of 
cornelie@bsdewijngaard.nl   
Dianne Hoogendoorn, via persoonlijk Parro 
bericht of dianne@bsdewijngaard.nl   
 
Belangrijke data 
21-11 : bezoek bestuur 
28-11: externe audit 
29-11: contactmiddag en avond 
04-12: schoolfotograaf 
12-12: consultatie 
22-12: Kerstontbijt en kerstviering ( leerlingen 
van groep 1 komen deze morgen ook op school) 
 
Een hartelijke groet vanuit De Wijngaard, 
Hans Roodbeen  directie@bsdewijngaard.nl 
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